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ECMS帝国之家，为帝国cms加油！

以下是小编整理的感谢信英语作文带翻译朋友(锦集19篇)，仅供参考，希望能够帮助到大家。

【篇1】感谢信英语作文带翻译朋友

Dear Prof. Herthwell,

亲爱的Herthwell教授：

Many thanks for your kind hospitality and the honor you showed me during our delegation’s recent visit to
your university. It was nice of you to introduce me to so many famous professors and celebrated scholars at
your university. We had a safe and sound trip home. Now we have resumed our work.

非常感谢你的盛情款待，以及在你在我们的代表团最近访问你的大学时对我们的尊敬。谢谢你把
我介绍给那么多您大学里的知名教授和著名的学者。我们已经平安愉悦得回到家了。现在，我们
继续我们的工作了。

Meanwhile, I hope you will someday pay a short visit to our university and give us some lectures on
“Modern Western Economics”.

同时，我希望有一天你能够对我校进行一个短暂的访问并给我们开一些关于“现代西方经济学”
的讲座。

Please have no hesitation in writing to me if you want me to do something for you in China.

如果你要我为你在中国做些事情，请不要犹豫，写信给我。

Best wishes,

Li Dong

最好的祝愿

李东
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【篇2】感谢信英语作文带翻译朋友

Hello, everyone! I don’t like sports, but I like eating very much. I eat a lot food every day. For breakfast, I
like milk, eggs and bread a lot . For lunch, I like French fries, chicken, hamburgers and apples. For dinnerr, I
like fruits, vegetables and rice.

大家好！我不喜欢运动，但我很喜欢吃。我每天吃很多食物。早餐，我非常喜欢牛奶，鸡蛋和面
包。午餐，我喜欢薯条，鸡肉，汉堡包和苹果。对于晚餐，我喜欢水果，蔬菜和大米。

【篇3】感谢信英语作文带翻译朋友

My dearest Mother,

The mother‘s day is coming and I would like to say “Happy mother‘s day” in this letter. I love you and
thank you so much for everything you did for me. This day, I will stay away and can‘t give you my
appreciation at home. I know I will watch myself, so don‘t worry about me. I am doing very well on my
study. My schoolmates and teachers are all very nice. Though I can‘t be at home, I hope you have a
wonderful mother‘s day. Love,

Your son

我最亲爱的妈妈,

母亲节快到了,我想说“母亲节快乐”这封信。我爱你,感谢你为我做的一切。这一天,我将离开,在
家不能给你我的谢意。我知道我将关注自己,所以不要担心我。我在我的研究做得很好。我的同
学和老师都很好。虽然我不能在家里,我希望你有一个美好的母亲节。爱,

你的儿子

【篇4】感谢信英语作文带翻译朋友

关于朋友的英语谚语大全带翻译

A friend is easier lost than found

得朋友难，失朋友易。

A friend without faults will never be found.

没有十全十美的朋友。

Life without a friend is death.

没有朋友，虽生犹死。

                                                 2 / 13



ECMS帝国之家 zhann.cn
致力于帝国cms插件和二次开发

Misfortune tests the sincerity of friends.

患难见真情。

Old friends and old wines are best.

陈酒味醇，老友情深。

A friend in need is a friend indeed.

患难见真情。

Between friends all is common.

朋友之间不分彼此。

He is a good friend that speaks well of us behind our backs.

背后说好话，才是真朋友。

A friend is never known till a man has need.

需要之时方知友。

【篇5】感谢信英语作文带翻译朋友

我有一只英国狗。它的名字叫莱克。它两岁了。它是灰色的。

它的身体很长。它的嘴巴是白色的。它的两只眼睛是蓝色的。它有两只小耳朵。它的四条腿很长
。它的`尾巴又细又长。它跑得很快。它喜欢吃肉。我喜欢和它玩儿。它是我的好朋友。

I have an English dog. Its name is Laike. It"s two years old. It"s grey. Its body is very long. Its mouth is white.
Its two eyes are blue. It has two small ears. Its four legs are very long. Its tail is thin and long. It runs fast. It
likes meat. I like to play with it. It"s my good friend.

【篇6】感谢信英语作文带翻译朋友

Dear Mr。 John，

How are things going with you in Beijing?

I am writing to show my thanks to you。 You tutored me in my spoken English before you went to Beijing。
With your help I made such rapid progrethat I won the first place in the Spoken English Competition of the
city。 My achievement is owed to your help。 Thank you very much。
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I have heard that you and your wife will pay a visit to my school。 I am very glad at the news。 In that case
we can see each other again。 I am looking forward to your coming。 I am sending you a telescope as a
small gift。 I hope you will like it。

All the best。

Yours，

Liu Jie

亲爱的约翰先生，

你在北京过得怎么样?

我写信向您表达我的谢意。你辅导我的英语口语你去北京之前，在你的帮助下我取得如此迅速的
progrethat我的"英语口语比赛中荣获市第一名。我的成绩应该归功于您的帮助，非常感谢。

我听说你和你的妻子将访问我的学校，我很高兴听到这个消息，这样我们就可以再次见面，我期
待着你的到来，我送你一个望远镜作为一个小礼物，我希望你会喜欢它。

祝你一路顺风。

你的，

刘街

【篇7】感谢信英语作文带翻译朋友

Everybody needs to work hard to realize their dreams, but sometimes when they are tired and wish to get the
big fortune without effort, they will naturally think about hitting the big lottery and then just get rid of
working, how wonderful it is. While the fact is that hitting the lottery won’t help people get rid of poorness.
A research has been done to see what happened to the persons who hit the lottery and the result surprised all
the people. When the persons got the great fortune, they quit their work and just spent the money, now they
are poor because they become lazy and don’t have money. Fortune won’t fall from the sky, we need to
pay our effort.

每个人都需要努力工作来实现梦想，但是有时候当他们累了，就会期望没有付出也能得到一笔巨
大的财富，自然想到中彩票，然后不用工作，这是多么美好啊。然而事实就是中彩票也无法帮助
人们摆脱贫困。有一项调查针对中奖的人，看看他们发生了什么事，结果让所有人吃惊。当他们
得到了巨大的财富，就辞掉工作，花钱，如今他们还是贫困，因为他们变得懒惰，也没有钱。财
富不会从天而降，我们需要付出劳动。

【篇8】感谢信英语作文带翻译朋友

I have many friend,but my best friend is Lily.She is a beautiful girl.She has big eyes and the eyes are black. She
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is taller than me. She study is very well.Teacher and other students like her.She can go on well with everyone
We often share happiness and sorrow.I like study and play with her. I think she is my real friend.

翻译如下：

我有很多朋友，但我比较好的朋友是Lily。她是个漂亮的女孩。她有双又大又黑的眼睛。她比我
高。她的学习非常好。教师和别的同学都喜欢她.她能够和每个人都相处的很融洽。我们经常分
享快乐和悲伤。我喜欢和她在一起学习与玩耍。我想她是我真正的朋友。

【篇9】感谢信英语作文带翻译朋友

Dear XXX,

I am writing this to express my sincere gratitude to your kindness.It is very nice of you to pay a visit when I
stayed in hospital,I felt warm and relieved when I saw you.I attribute my quick recovery to your care.I wish to
keep our friendship forever!

Thanks again and take care!

Yours,

XX

亲爱的XXX,

我写这篇文章来表达我真诚的感谢你的好意。很高兴你访问我住在医院的时候,当我看到你我感
到温暖和欣慰。我属性快速恢复你的关心。我希望永远保持我们的友谊!

再次感谢和照顾!

你的,

XX

【篇10】感谢信英语作文带翻译朋友

关于朋友的英语谚语带翻译

1、A friend is easier lost than found 得朋友难, 失朋友易。

2、A friend in need is a friend indeed. 患难见真情。

3、Between friends all is common. 朋友之间不分彼此。

4、Life without a friend is death. 没有朋友, 虽生犹死。

                                                 5 / 13



ECMS帝国之家 zhann.cn
致力于帝国cms插件和二次开发

5、Misfortune tests the sincerity of friends. 患难见真情。

6、Old friends and old wines are best. 陈酒味醇, 老友情深。

7、A friend is never known till a man has need. 需要之时方知友。

8、Set great store by friendship. 情意重千斤。

9、Between friends all is common. 朋友之间不分彼此。

10、Old friends and old wine are best. 陈酒味醇, 老友情深。

11、The friendship of a gentleman is insipid as water. 君子之交淡如水。

12、A bosom friend afar brings a distant land near. 海内存知己, 天涯若比邻。

13、Most men"s friendships are too inarticulate. 人的友谊是无法言喻的。

14、A friend without faults will never be found. 没有十全十美的朋友。

15、He is a good friend that speaks well of us behind our backs. 背后说好话, 才是真朋友。

16、What is a friend? A single soul dewlling in two bodies. 朋友是什么?两幅躯壳拥有同一个灵魂。

17、Friendship is like a plant of slow growth. 友谊像生长着的"植物, 是慢慢地建立起来的。

18、A good book is the best of friends, the same today and forever. 好书如挚友, 情谊永不渝。

19、A man knows his companion in a long journey and a little inn. 路遥知马力, 日久见人心。

20、I like a simple friend, who holds my faults like a looking glass before my face. 我喜欢这样的朋友,
他对我的缺点就像照镜子一样直言不讳。

21、It is well that there is no one without a fault, for he would not have a friend in the world .
世界上没有不犯错误的人. 想交没有错误的朋友, 你就没有朋友。

22、It is only the greathearted who can be true friends; the mean and the cowardly can never know what true
friendship is. 只有伟大胸怀的人才是真正的朋友;平庸和怯懦之辈决不可能了解真正友谊的含义。

23、No man can be happy without a friend, nor be sure of his friend till he is unhappy.
没有朋友的人不会幸福，不处逆境不能识别朋友。

24、Nothing makes the earth seem to spacious as to have friends at a distance; they make the latitudes and
longitudes. 远方的朋友能使世界变得非常宽阔; 他们组成了经纬度。

25、Of our mixed life two quests are given control: food for the body, friendship for the soul.
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在复杂的生命中, 有两点要牢记:为生存需要吃饭, 而心灵需要友谊。

【篇11】感谢信英语作文带翻译朋友

What is success? I think different people will have different answers. Some people think that success is earning
a great deal of money or working in the government. Or success is nothing but we look for all the time. In my
opinion, success is quite simple. It means you can live the life you want and you can feel happiness very often.
Sometime, money cannot bring you happiness or satisfaction, and you can’t have the feeling of success.
Because money is just the tool to achieve your goal but never the goal. Therefore, looking for what you really
want and then work hard for it. Then you are close to success.

什么是成功?我想这是一个仁者见仁智者见智的问题。有的人认为，赚很多的钱或者在政府部门
任职就是成功，又或者成功并不是什么东西，但我们却对它孜孜以求。我认为，成功很简单，那
就是你能过上你想要的生活，并能常常感觉到幸福。有的时候，金钱并不能带给你幸福感或满足
感，那也就不能感觉到幸福了，因为金钱只是你实现目标的工具而不是终极目标。因此，知道自
己想要的，然后为之努力，那你也就离成功不远了。

【篇12】感谢信英语作文带翻译朋友

dear ms. grasso:

thank you for interviewing me at credit technologies. i was impressed with the company and the type of
banking services the corporation provides.

your comments gave me a good understanding of the business and your expectations for the attorney you are
seeking. i am confident that my background and experience in banking law and my ability to analyze statutes
and regulations in detail could be useful to credit technologies.

if you were to offer me this position, i believe that i could provide services that would meet the high standards
of your corporation.

i look forward to talking again with you soon.

very truly yours,

richard t. hamilton

尊敬的格拉索女士：

感谢您在信贷科技公司面试我。我对公司和公司提供的`银行服务类型印象深刻。

你的评论使我对公司有了很好的了解，也使我对你所寻求的律师有了很好的期望。我相信，我在
银行法方面的背景和经验，以及我详细分析法律法规的能力，对信贷技术有帮助。

如果你给我这个职位，我相信我能提供符合贵公司高标准的服务。
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我期待着不久与你再次交谈。

非常感谢你，

理查德t汉密尔顿

【篇13】感谢信英语作文带翻译朋友

Dear Ms.

Li Li,

Mr.

Carter and I have been displaying your Christmas gift with great pleasure and pride.

The cups with saucers are exquisite—and we think it was wonderful of you to remember that collecting china
is our hobby.

Many thanks to you for your thoughtful and generous gift, and our best wishes to you for the New Year!

Sincerely yours,

Mrs.

Carter

亲爱的李丽女士:

卡特先生和我以极其愉快和骄傲的心情展示着您送给我们的圣诞礼品。

这套带茶托的茶杯精致极了。承蒙您把我们搜集瓷器的爱好放在心上，真是太好了。

感谢您送给我们这套考虑周到的贵重礼品，并向您致以新年最美好的祝愿。

您真挚的

卡特夫人

【篇14】感谢信英语作文带翻译朋友

范文：

Dear Mr.
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and Mrs.

Smith,

I am now back to China safe and sound.

In this letter I would like to convey my heartfelt thanks to you and your lovely children for your kindness and
hospitality to host me when I was in New York.

Your generous help and tender care made me feel warly welcomed and transformed my first American trip
into a beautiful memory.

I do hope that your whole family pay a visit to China in future, so that I could have the opportunity to repay
your friendship.

I assure you that you would enjoy visiting here as I did at your home.

I feel obliged to thank you once more.

Love,

Li Ming

译文：

亲爱的史密斯先生和夫人：

我现在安全健康地回到了中国。

通过这封信，我想表达我对于您二位和你们可爱的孩子们衷心的感谢，感谢您对我纽约之行的热
情招待。

你们的慷慨和对我的关心使我此行更加愉快，而我的第一次美国之行也因此变成了美好的回忆。

我非常希望你们能在将来访问中国，让我有机会回报你们的友谊，我保证你们会像我在纽约那样
度过一个愉快的时光。

再一次向你们表示感谢。

爱你们的，

李明

写给老师的一封感谢【3】

Dear teacher ,
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I am writing to you to express my thanks for your help in learning English and speaking English.

During these days in your class, I have learned much from you and it is very helpful to me.

Firstly, you let me know what is the west thinking pattern—straight thinking pattern.

And, I think, it is very important to understand the west’s thoughts.

As you know, this can help me with my examination and interaction with foreigners.

Secondly, I have got enough confidence in speaking in English from your class and it took me a long time to
gain this confidence.

【篇15】感谢信英语作文带翻译朋友

my ideal job is to be a teacher .first,being a teacher is my dream.all my teachers teach me very well and they
are clever .when i was a little child ,i found being a teacher was very intestering.then,i like to stay with students
all day long.the students are very sunny and lovely.i believe i would be very happy to teach them lots of
knowledge.

我的.理想的工作是当一名教师.第一,当老师是我的理想,我所有的老师教我非常好,很聪明.当我还
是一个孩子,我发现当老师很有趣.然后,我喜欢与学生留一整天.学生们很阳光可爱,相信我会很乐
意教他们很多的知识.

【篇16】感谢信英语作文带翻译朋友

课堂上，老师让我们看吟诵课的录像。

In class, the teacher showed us a video of the recitation.

在电脑里我看到了自己的样子，感觉非常开心，因为录到的是我认真学习的一面，这样在以后看
到录像就不会丢脸了。

I saw myself in the computer, and I felt very happy, because what I recorded was that I studied hard, so that I
would not lose face when I saw the video in the future.

看到了录像我想说：我还没有积极回答问题，以后我要多回答问题。

When I saw the video, I wanted to say, I havent answered the questions actively. I will answer more questions
later..

【篇17】感谢信英语作文带翻译朋友

关于朋友的英语作文（带翻译）
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I have several friends. Wang Lin is my best friend. He is eleven years old. He comes from Beijing.

Wang Lin came here three years ago. He came with his parents. His father is an engineer and his mother is a
middle school teacher. He has no brothers or sisters. He is the only child of his parents.

We are classmates at school, so we see much of each other.He is fond of English and I am good at maths. We
always help each other. Both of us have made GREat proGREss in our studies.

We have made up our minds to study harder and win still GREater success in our studies.

我有几个朋友。王林是我最好的朋友。他是11岁。他来自北京。

王林三年前来到这里。他和他的父母来。他的`父亲是一位工程师,母亲是一名中学老师。他没有
兄弟或姐妹。他是父母的唯一的孩子。

我们是同班同学在学校,所以我们看到彼此。他喜欢英语,我擅长数学。我们总是互相帮助。我们
在我们的研究取得了很大的进步。

我们决定努力学习,赢得更大的成功在我们的研究。

【篇18】感谢信英语作文带翻译朋友

感谢信英语作文带翻译

Dear Jenny, thank you very much for helping my father last Sunday.

亲爱的Jenny，非常感谢你上个周帮助了我的"爸爸。

My father told me that he fell down the stairs and his leg was badly hurt. He even couldn"t get up. Then you
appeared. You called a taxi and took him to the nearest hospital. When the doctor told you my father"s leg
was broken, you phoned me and told me what had happened. You are so kind.

爸爸告诉我他从楼梯上摔了下来，腿伤的很严重。

他甚至站不起来。

然后你出现了。

你叫了出租车，把他送到了最近的医院。

当医生告诉你我爸爸的腿骨折了，你打电话通知我。

你是那么的善良。

My father is already much better now. He will come home in a week.
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爸爸现在已经好多了。

他一周后就可以回家。

We appreciate all you did for my father. You are such a warm-hearted student. Wish you have a bright
future.

我们非常感激你为我爸爸所做的一切。

你是一个很热心的学生。

祝你有一个美好的前程

【篇19】感谢信英语作文带翻译朋友

Dear Mrs.

Hackett,

My niece, He Xia, has written to tell me how very kind you have been to her during her stay in Washington.

Li Hong and I deeply appreciate your courtesy, and we hope to have the opportunity of reciprocating when
you are in Beijing.

With many thanks to you for entertaining He Xia so generously.

Sincerely yours,

He Yi

亲爱的哈科特夫人:

我的侄女何霞来信说，她在华盛顿逗留期间，你们对她非常友好。

我和李宏深深感谢你们的好意。希望在你们来北京的时候，能有机会答谢你们。

非常感谢你们对何霞的热情款待。

您真挚的

何漪
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